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Abstract (en)
[origin: WO8403566A1] The device is composed of a transmitting portion (1, 2, 3) providing the energy supply for the data support (4), as well as
of a receiving (8, 9, 10, 11) and evaluating portion (12), processing the data sent back by the data support. Both energy and data transmission are
carried out contactless by induction. The frequency ratio (n) of the transmitted signal to the received signal allows for a disturbance-free operation
of the device with a simple design. The device can be used with integrated semiconductor cards, so-called chips, as well as with labels for anti-theft
systems.

Abstract (fr)
L'installation se compose d'une partie émettrice (1, 2, 3) fournissant l'énergie d'alimentation pour le support d'information (4), ainsi que d'une partie
de réception (8, 9, 10, 11) et d'évaluation (12) traitant l'information renvoyée par le support d'informations. La transmission de l'énergie et des
données s'effectue de manière inductive sans qu'il y ait établissement d'un contact. Le rapport de fréquence (n) entre le signal d'émission et le
signal de réception permet un fonctionnement sans perturbation du dispositif et un montage simple. L'installation peut être utilisée pour des plaques
avec des semi-conducteurs intégrés, qui sont appelées chips, ainsi que pour des étiquettes de système antivol.
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